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Abstract (en)
The element consists of an insulating member (3) which is penetrated by reinforcing rods (5). The reinforcing rods (5) are concreted, on the one
hand, in the cantilever panel (1) and, on the other hand, in the floor panels (2). Stainless steel end plates (6), which are each penetrated by a
tension-rod and compression-rod pair, are provided on both sides of the insulating member (3) located in the joint gap. The advantage of the
construction consists in optimising statics, durability and safety. <IMAGE>

Abstract (de)
Das Element besteht aus einem Isolationskörper (3), der von Armierungsstäben (5) durchsetzt wird. Die Armierungsstäbe (5) sind einerseits in der
Kragplatte (1) anderseits in den Bodendeckenplatten (2) einbetoniert. Beidseits des in dem Fugenspalt zu liegendkommenden Isolationskörpers
(3) sind Stirnplatten (6) aus rostfreiem Stahl vorgesehen, die je von einem Zug- und Druckstabpaar durchsetzt werden. Der Vorteil der Konstruktion
besteht in der Optimierung von Statik, Lebensdauer und Sicherheit.
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